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Z A P I S N I K 

 

sa 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 26. 

studenog 2015. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je sjednicu, te pozdravio 

Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, pročelnike upravnih odjela, predstavnike 

proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale nazočne.  

 

Radi utvrđivanja kvoruma, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, izvršio je 

prozivku vijećnika, nakon čega je predsjednik Vijeća utvrdio je da se pozivu na sjednicu od 

17 vijećnika odazvalo ukupno 15  i to: 1. Adriano Jakus, 2. Robert Velenik, 3. Luka Šergo, 

4. Eugen Stanissa, 5. Fabrizio Picco, 6.  Danijela Banko Štokovac, 7. Manuela Janko, 8. 

Dean Pauletić, 9. Rodoljub Kosić, 10. Vladimir Sladonja, 11. Maurizio Zennaro 12. 

Dolores Ghersinich, 13. Snježana Mekota, 14. Daniel Šaškin i 15. Mario Ritoša. 

 

Odsutni: Stevo Žufić i Dražen Prgić. 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica Gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

Gradonačelnika, Loris Peršurić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun 

i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i gradnju, Gordana 

Lalić, direktorica TD "Parentium" d.o.o., Nadija Mendica, direktorica TD "Stan" d.o.o., 

Divna Radola, ravnateljica Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice "Radost" Poreč,  

Sanjica Sara Radetić, ravnateljica Umjetničke škole Poreč, Elio Štifanić ravnatelj Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč, Elena Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine,  

Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč Adriano Jugovac, zapovjednik JVP CZP 

Poreč, Milan Markežić, predsjednik SZGP, Srđan Mažar, tehnički direktor "Usluge Poreč" 

d.o.o., predstavnici Savjeta mladih, Ajna Temimović, vježbenik u Uredu Grada na 

poslovima višeg stručnog suradnika za odnose s javnošću i protokol, te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s 

dostavljenim prijedlogom. 

 

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelj je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
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D N E V N I  R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 21., 22. i 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo  

 

2. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije  

 

3. Druge izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. i projekcije 

za 2016. i 2017. godinu  

 

4. Prve izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2015. 

godinu u: 

-  predškolskom odgoju, 

- obrazovanju,  

-  kulturi, 

-  sportu i rekreaciji, 

-  tehničkoj kulturi, 

-  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

-  socijalnoj skrbi 

 

5. Prve izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu  

 

6. Prve izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2015. 

godinu 

 

7. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč o izmjeni i dopuni djelatnosti Pučkog otvorenog učilišta 

Poreč 

 

8. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja Plava laguna – Galijot 

 

9. Odluka o osnivanju javne ustanove socijalne skrbi- Centar za pružanje usluga u 

zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo 

 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 21., 22. i 23.  sjednice Gradskog vijeća 

 

 Predsjednik Vijeća je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja ili primjedbe 

vezane za dostavljene zapisnike sa 21., 22. i 23. sjednice Gradskog vijeća, koji su dostavljeni 

vijećnicima u prilogu poziva i materijala za ovu sjednicu.  

 

 Budući da vijećnici nisu imali primjedaba, predsjedavatelj je predložio prihvaćanje 

zapisnika, te je u skladu s time, jednoglasno, donijet sljedeći  

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Verificiraju se zapisnici sa 21., 22. i 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - 

Parenzo. 
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TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Sladonja Vladimir, postavio je sljedeća pitanja:  

 

 "1.  Zanima me zašto je Grad Poreč suučesnik u bespravnoj gradnji na pomorskom 

dobru na lokaciji Materada? Naime, naš sugrađanin Zoran Knapić upoznao me je sa 

činjenicom da je vlasnik tvrtke Kamp Materada d.o.o. u dogovoru sa Gradom Poreč izveo 

bespravne radove na uređenju dijela plaže na Materadi. Kako nisam mogao vjerovati da je 

tako nešto moguće, sam sam se uvjerio da je na predmetnom području kompletno 

promijenjena obala i plaža, a sagrađen je i bazen koji se tamo po ni jednom zakonu ili 

propisu ne bi smio izgraditi. 

Također sam u posjedu lokacijske dozvole koju Grad Poreč sam sebi izdaje 27.10.2015. 

godine za uređenje te plaže i to šest mjeseci nakon što su radovi dovršeni. 

Nadalje,  postavlja se pitanje zašto Grad Poreč pogoduje poduzetniku koji je netom prije 

kupio odmaralište u pozadini te plaže, a već 13 godina se oglušuje na zatjeve domaćih 

poduzetnika iz obitelji Knapić koji traže da o svom trošku urede i dio plaže ispred njihovog 

odmarališta." 

 

  2. Da li je istina da se na natječaj za javno – privatno partnerstvo za izgradnju škola i 

na Finidi i Žbandaju nije nitko javio i ako je istina zašto se o tome šuti. Koja je varijanta B za 

izgradnju škole, obzirom da je ova propala." 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić  je vezano za prvo pitanje rekao da će isto biti 

proslijeđeno nadležnom upravnom odjelu te će odgovor biti dostavljen u pisanom obliku. 

Odgovarajući na drugo pitanje potvrdio je da se na natječaj nitko nije javio, te da potencijalni 

investitori nisu dobili bankovnu garanciju, odnosno garantno pismo za ulazak u projekt. CEI 

tvrdi da imaju drugih izvora investiranja, ali naš prijedlog je da se od tog javnog-privatnog 

partnerstva odustane i da Grad Poreč-Parenzo izgradi škole na Finidi i u Žbandaju vlastitim 

sredstvima. 

 

 (prvo pitanje upućeno je Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom 

dopisom KLASA: 011-01/15-01/144, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 2. Mekota Snježana, postavila je sljedeća pitanja: 

 

 " 1. Vezano za POS stanove, zanima me, s obzirom da je natječaj proveden i lista 

zaključena, gdje je zapelo s obzirom da kandidati ne dobivaju nikakve obavijesti, u kojoj je 

fazi taj program i što se čeka? Stalno dobivam pitanja na tu temu, pa molim da građanima 

objasnite u čemu je problem? 

 

 2.  Da li se išta poduzima za rušenje barake na gradskom kupalištu koja predstavlja 

višegodišnje ruglo u Novom naselju? Na temelju čega tamo netko živi, kome se plaća najam, 

kako su dobili priključke za vodu i struju?"  

 

 Đulijano Petrović, pročelnik gradskog Upravnog odjela za upravljanje gradskom 

imovinom vezano za POS stanove odgovorio je da  su između Grada i Agenciji za za pravni 

promet i posredovanje nekretninama usuglašena dva ugovora  i to Ugovor o reguliranju 

međusobnih prava i obaveza i Ugovor o prijenosu prava vlasništva, koji bi trebali biti 

potpisani za desetak dana. Agencija radi na tender dokumentaciji potrebnoj za ishođenje 

građevne dozvole, te je predložena struktura i broj stanova.  
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 Predsjedavatelj je iznio da će se na drugo pitanje vijećnice biti odgovoreno pisanim 

putem. 
 

 (drugo pitanje upućeno je Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 

011-01/15-01/145, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 3. Dean Pauletić  postavio je sljedeća pitanja: 

 

 " 1. Na tragu smo iznimno važnih investicija u našem gradu, a riječ je o postupku 

plinofikacije i kanalizacije, molio bih informaciju da li su poduzete potrebne radnje da se 

građanima olakša život u uvjetima dok se odvijaju radovi u mnogim ulicama naših gradskih i 

prigradskih naselja. Ovdje mislim prvenstveno na potrebu pojačanog čišćenja ulica i naravno 

pravovremenog zatrpavanja i asfaltiranja kako bi se trenutni uvjeti što lakše i prije riješili. 

Naime, sudeći po dojavama građana, čini se jedan dio izvođača nije na razini zadatka, te ga 

je zanimalo što Grad po tom pitanju može poduzeti? 

 

 2. Svjedoci smo trenutnih događaja na svjetskoj sceni koji ne nose ništa dobro. Imao 

sam priliku u Hanoveru na dan dojave o bombi na stadionu, te sam imao prilike vidjeti šta 

znači organizirani grad ili država, pa me zanima da li je naš Stožer za zaštitu i spašavanje 

zasjedao i razgovarao o postupanju u eventualnim kriznim situacijama? " 

 

 Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić odgovarajući na prvo pitanje rekao je da je 

u Poreču, u proteklih godinu dana, otvoreno 30-40 gradilišta samo na radovima na javnoj 

infrastrukturi – kanalizaciji, plinofikaciji, elektro i vodoopskrbi, kao za gradske komunalne 

aktivnosti, kako u ruralnom tako i u urbanom dijelu. Svaki izvođač dužan je održavati i čistiti 

gradilište i osigurati privremenu regulaciju prometa, a Grad Poreč-Parenzo ima zadatak 

kontrolirati te radove. Svaki izvođač dobije suglasnost s uvjetima prekopa javnih površina 

kojima je određeno na koji način se treba ponašati, a osim navedenih uvjeta, tu su zakoni 

ostali propisi. S izvođačima se na mjesečnim, tjednim i dnevnim razinama održavaju 

koordinacije kako bi se problemi sveli na najmanju mjeru. Uvijek ima problema s 

izvoditeljima radova, inzistira se na na kvaliteti, no radova će biti još i to gotovo  cijele 

sljedeće godinu, tako da se moli razumijevanje svih građana jer će ti radovi podići kvalitetu i 

standard našeg Grada. 

 

 Na drugo pitanje  odgovorila je zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović 

koja je napomenula da Stožer za zaštitu i spašavanje ne ovisi samo o Gradu Poreču-Parenzo, 

ali je Grad u konstantnoj vezi sa Centrom 112, odnosno da jedinice lokalne samouprave 

reagiraju prema obavijestima tog Centra. Grad za sada nije dobio nikakvu obavijest od Centra, 

a u slučaju potrebe, nadležna gradska tijela će se sastati i vidjeti što je potrebno radi 

koordinacije i odgovarajućih intervencija.  

 

 Dodatno pojašnjenje iz resora kriznih situacija dala je i zamjenica gradonačelnika 

Nataša Basanić Čuš, napomenuvši da je u Proračunu za 2016. godinu, u sredstvima za 

"Zdravi grad" planiran iznos od 10.000,00 kn za psihološki tim za krizne intervencije, što 

dosad nije bilo planirano. Naime, psihološke krizne intervencije su, kod velikih nesreća, 

tragedija i katastrofa, dio zaštite i spašavanja. Prva inicijalna sredstva predviđena su u suradnji 

sa PVJ CZP koja će se staviti u funkciju samo u slučaju eventualne potrebe, izrazivši nadu da 

se ista uopće neće morati upotrijebiti. 
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 4. Eugen Stanissa, iznio je sljedeću inicijativu i postavio sljedeće pitanje: 

INICIJATIVA: 

 1. " Sukladno zaključku mjesnog odbora "Mate Balota", predlažem inicijativu za 

osnivanje muzeja Parenzane u tom mjesnom odboru. Naime, kako postoji još očuvana 

prvobitna originalna stanica vlaka Parenzane, predlaže se da se na tom mjestu uredi i osnuje 

neki oblik ili vrsta muzeja Parenzane. Inicijativa ide u smjeru pokretanja dugoročnog plana i 

rješenja za taj dio povijesti našega grada. Dovršetkom prikupljanja dokumentacije i plana 

uređenja tog područja otvorila bi se i mogućnost dobivanja bespovratnih sredstava i 

povezivanja sa drugim prostorima i sadržajima na tom prostoru. Za sada je probijena trasa 

Parenzane od Finide do sjevernog kraka zaobilaznice, te postoji projekt za buduće otvaranje 

mosta na trasi prema sjevernoj strani grad, tako da bi oživljavanje originalne stanice 

pridonijelo dovršenju jedne hvalevrijedne aktivnosti i započete priče. 

 PITANJE:  

 2. Iz medija smo imali prilike informirati se da je Poreč jedini grad u Hrvatskoj koji se 

nalazi na svjetskoj karti gradova koji imaju tzv. "kućicu za knjige". Želim čestitati našoj 

gradskoj knjižnici na još jednom uspješno realiziranom projektu i koristim priliku da upitam 

ravnateljicu knjižnice da nam kaže da li ćemo možda i u drugim dijelovima našeg grada imati 

prilike posuđivati knjige na ovakav način?" 

 

 (inicijativa MO Mate Balota upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav 

dopisom KLASA: 011-01/15-01/133, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 Ravnateljica knjižnice Irides Zović, odgovarajući na pitanje vijećnika, potvrdila je da 

je 11. studenog 2015. godine, na Dan hrvatskih narodnih knjižnica, u Parku Olge Ban 

otvorena prva kućica za knjige u Istri. To je dio svjetskog projekta  ''Little free Library'' u 

kojem sudjeluje 70 zemalja širom svijeta, a kojem  se pridružio i Poreč, slijedom čega je 

kućica, pod rednim-osobnim brojem 22402, upisana u mapu tog svjetskog projekta. Zahvalila 

je sugrađanima na doprinosu za razvoj knjižničarstva, naglasivši da su sugrađani još od  

Booktige - međunarodnog festivala pročitanih knjiga, donosili knjige za knjižni fond festivala. 

Građani su i prodavali knjige, zahvaljujući čemu su pribavljena sredstva za kućicu za 

knjige. Odaziv je jako dobar i usprkos sumnjama u uspjeh projekta, treba konstatirati da je 

Gradska knjižnica vrlo ponosna na reakciju sugrađana jer čitaju knjige, donose nove, tako da 

će Gradska knjižnica nastojati i u buduće širiti knjižničnu mrežu na području grada, kako bi 

Poreč zaista postao grad knjiga. 

 

 5. Mauruzio Zennaro postavio je sljedeće pitanje i dao sljedeću inicijativu: 

 PITANJE: 

 " 1. Kako je gradonačelnik već odgovorio na pitanje koje je on planirao postaviti 

vezano za izgradnju nove osnovne škole i javnog privatnog partnerstva,napomenuo je kako je 

u zapisniku sa 2. sjednice Gradskog vijeća, na kojoj je gradonačelnik rekao da je prva 

varijanta kod izgradnje škole javno privatno partnerstvo, druga-strukturni fondovi i treća- 

vlastita sredstva, zanima me da li je Grad sada, nakon što su otpale prve varijante, spreman 

za izgradnju škole kroz vlastita sredstva?"  

 Nakon potvrdnog odgovora od strane gradonačelnika, izrazio je zadovoljstvo tom 

činjenicom. 

 INICIJATIVA: 

 "2. Prošla je jedna godina i devet mjeseci (21 mjesec) od kada je ovom Vijeću 

upućena na razmatranje i na nastavno prihvaćanje Informacija o stanju sigurnosti na 

području Grada Poreča-Parenzo za 2013. godinu. Zbog iznimne osjetljivosti globalnog stanja 

sigurnosti, ali i zbog potrebe informiranja građana o općem stanju sigurnosti u našem gradu, 
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pozivam odgovorne da, kao jednu od točaka idućih sjednica Gradskoga vijeća, uvrste 

Informaciju o stanju sigurnosti na području Grada Poreča-Parenzo za 2014. godinu." 

 

 Predsjedavatelj je odgovorio kako će, vezano za dostavu informacije o stanju 

sigurnosti na području grada, razgovarati sa načelnikom Policijske postaje, te je predložio da 

se o istoj bude razgovaralo nakon Nove godine, s obzirom da su naredne sjednice Vijeća 

predviđene za raspravu o Proračunu.  

 

 (inicijativa je, radi daljnjeg postupanja, upućena Predsjedniku Gradskog vijeća 

dopisom KLASA: 011-01/15-01/147, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 6. Daniel Šaškin iznio je sljedeću inicijativu i pitanje: 

 INICIJATIVA: 

 " 1. "Predlažem da gradske službe pošalju dopis svim obrtnicima koji su u najmu u 

prostorima/objektima Grada Poreča, te na taj način upute pitanje i zatraže očitovanje o tome 

koliko ima obrtnika paušalaca (izvan sustava PDV-a) u gradu Poreču, koji posluju u takvim 

uvjetima. Koliko mi je poznato, Grad Umag i Grad Pula su svojim "paušalcima" smanjili 

najamnine za 25% nakon što je na državnoj razini, posljednja Vlada RH, odredila zakonom 

da se i u tom slučaju mora obračunati PDV (Grad mora ispostaviti račun s PDV-om). Takvih 

obrtnika nema puno, a proračun Grada gotovo ne bi osjetio takvu mjeru, ukoliko bi se tim 

obrtnicima smanjio najam za 25%. Malim obrtnicima bi to puno značilo, pogotovo u zimskim 

mjesecima, te bi se time povećala njihova likvidnost . 

 PITANJE: 

 2. Zbog čestih upita građana, zanima me što se događa sa derutnim objektom "Servo 

Mihalj" koji kao takav predstavlja opasnost jer se u njega zavlače i djeca, a navodno postoji i  

rješenje o njegovom rušenju? 

 

 (Inicijativa je upućena Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom i 

Upravnom odjelu za proračun i gospodarstvo, dopisom KLASA: 011-01/15-01/148, 

URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 Zamjenik Gradonačelnika Loris Peršurić odgovarajući na pitanje vezano za 

gradilište  "Servo Mihalj", rekao je kako je ono kvalitetno ograđeno u skladu sa svim 

propisanim uvjetima. Potvrdio je da investitor zatražio i  dobio dozvolu za rušenje, međutim, 

rušenje još nije započeto. 

 

7. Luka Šergo postavio je sljedeća pitanja: 

 

 " 1. Približavaju nam se blagdani, pa bih molio informaciju o tome što Grad misli 

organizirati kako bi uljepšao i obogatio predblagdansku atmosferu u našem gradu? Mnogi 

roditelji me pitaju da li će i ove godine Grad organizirati Božićnu bajku, događaj koji očekuju 

mnoga djeca  i njihovi roditelji? 

  

 2. Prolazeći gradom, vidio sam da se na određenom broju zgrada kojima upravlja 

poduzeće "Stan" obnavljaju fasade, pa me zanima malo detaljnija informacija o tome." 

 

 Zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović, odgovarajući na prvo pitanje, 

potvrdila je da će se i ove godine organizirati Božićna bajka, i to od 15. do 17. prosinca u 

dvorani Veli Jože. Za to je osigurano ukupno 235.000,00 kuna, od čega 144.000,00 kuna za 

poklon pakete za djecu. Bit će organiziran bogat program, a već su započele i pripreme s 
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predškolskim ustanovama i školama, što će svoj djeci i njihovim roditeljima omogućiti lijepe 

trenutke u predstojećoj predblagdanskoj atmosferi.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić je nadodao kako će biti organiziran i bogat program u 

gradskom kazalištu, a nakon dugo godina organizirat će se i klizalište u Poreču. Najveći 

trošak klizališta, koje će se vjerojatno nalaziti na gradskoj rivi, snosit će poduzetnici  koji su 

predložili da će to financirati uz pomoć Grada. Djeca će na raspolaganju za korištenje imati 

50 para besplatnih klizaljki. Za doček Nove godine na trgu  

 

 Direktorica TD Stan d.o.o. Nadia Mendica, odgovarajući na drugo pitanje, potvrdila 

je da se u gradu trenutno obnavljaju dvije fasade i to u ulicama Vladimira Gortana 10 i Massa 

Lombarda 2, koje je Stan d.o.o. aplicirao na natječaj Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost, a slijedom toga su sredstva i odobrena. Vrijednost radova je oko 550.000,00 

kuna, od čega Fond sufinancira opravdane troškove u koje je uključen i nadzor do 40% 

radova. Dosad je na natječaje Fonda prijavljeno 16 zgrada za izradu energetskog certifikata, 

što je i odobreno. I dalje se utvrđuje stanje zgrada, radi poduzimanja  mjera za poboljšanje 

energetske učinkovitosti. Građani su se odlučili za te mjere i putem poduzeća "Stan" su 

nastupili prema Fondu koji je odobrio financiranje izrade projektne dokumentacije za 8 

zgrada. Ovog tjedna prijavljeno je još 5 zgrada. Pozivala je i ostale suvlasnike zgrada da se 

obrate Stanu d.o.o. i iskoriste sredstva Fonda, pri čemu trebaju voditi računa da je zgrada 

legalna, te da određeni dio sredstva moraju osigurati i iz vlastitih izvora.  

 

7. Rodoljub Kosić, prije postavljanja pitanja obratio se predsjedniku Gradskog vijeća 

sa sljedećim podneskom: 

 

 " PODSJETNIK predsjedniku Gradskog vijeća: 

 1)      Tražio sam specificiranje participacije u financiranju rekonstrukcije ceste Žatika 

– Molindrio, kako bi se prepoznalo  učešće HC-a i Grada Poreča, međutim do današnjeg 

dana nisam dobio odgovor, pa molim da mi ga se dostavi. 

 

 2)      Također sam tražio informaciju o problematici realizacije projekta regionalnog 

centra Kaštijun, sa konkretnim sagledavanjem utjecaja na konačne cijene izdataka naših 

građana i gospodarstva, koje je trebalo pripremiti KP „Usluga“ odnosno Grad. Vijećnici su 

na 22. sjednici upoznati sa informacijom o projektu Kaštijun, koju je prezentirala direktorica 

tog poduzeća Vesna Dukić.  Međutim, informaciju koju je trebao pripremiti Grad Poreč i KP 

„Usluga“, a tiče se odgovora na moj dio pitanja što je konkretno učinjeno na izradi plana 

aktivnosti na polju selektivnog prikupljanja otpada, kako bi se preostali komunalni otpad u 

što manjim količinama odvozio na Kaštijun, a u cilju smanjenja troškova – nismo dobili, pa 

molim da mi se taj odgovor dostavi u najskorije vrijeme." 

 

 U nastavku svog izlaganja iznio je sljedeću primjedbu: 

  

 " Prolazeći ulicom Nikole Tesle u pravcu Trga Slobode, uočio sam  mnoštvo čikova 

ispod rešetki kojima su opasana stabla magnolija. Molim da se izvrši čišćenje čikova i na taj 

način eliminiraju opravdane primjedbe sugrađana i naših gostiju." 

 

 Postavio je sljedeća pitanja: 

 " 1. Građani se žale na kameno popločenje površine  dijela Trga Slobode – na 

prespoju trga sa ulicom Aldo Negri. Ta površina predstavlja latentnu opasnost od pada i 

neželjenih povreda za vrijeme hladnog vremena i vlažnosti površina. Gradonačelniče Štifanić, 

hoćete li zadužiti UO za komunalni sustav da reagira preventivno i poduzme konkretne 
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aktivnosti, kako bi se opasnosti  od padova sa neželjenim zdravstvenim posljedicama svele na 

minimum, jer smo svjedoci da su se takvi slučajevi dešavali i na užem području upravne 

zgrada Grada. 

 

 2. Svi smo svjesni da kulturu selekcioniranja komunalnog otpada treba poticati od 

najmlađeg dječjeg uzrasta, sa uključivanjem svih relevantnih subjekata u realizaciju projekta. 

Zanima me: 

 - da li je Projekt educiranja građanstva o potrebi selekcioniranja komunalnog otpada 

detaljno osmišljen i opisan 

 - da li ga se namjerava distribuirati građanima sa ciljem poticanja kulture ponašanja 

i 

 - da li ga možemo dobiti na uvid? 

Tu posebno mislim na programe edukacije djece u vrtićima i školama, edukacije roditelja i 

sugrađana o nužnosti selektiranju otpada. Naime, javno je bilo obznanjeno, da je pripremana 

aktivnost za nabavu spremnika,  ali edukacijske letke i brošurice, ja bar nisam imao prilike 

uočiti. Želim naglasiti, da bez kvalitetne edukacije šire društvene zajednice, teško možemo 

postići prave i željene rezultate." 

 

 Predsjedavatelj se osvrnuo na dio izlaganja gospodina Kosića vezano za traženje 

specifikacije participacije u financiranju rekonstrukcije ceste Žatika – Molindrio, naglasivši 

da će se, ukoliko je pitanje bilo postavljeno u sklopu vijećničkih pitanja, provjeriti što je s 

odgovorom. Ujedno je upozorio vijećnika Kosića i sve ostale vijećnike da sva pitanja koja 

postave tijekom rasprave po pojedinim temama, dostave i u pisanom obliku, jer je u 

protivnom teško protumačiti radi li se o retorici ili o pitanju na koje treba odgovoriti. Isto tako 

je skrenuo pozornost gospodinu Kosiću da bi, u cilju boljeg praćenja i zapisničkog 

evidentiranja diskusije, svoja izlaganja trebao iznositi u konciznijem obliku.  

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino Poropat je, vezano za prvo 

pitanje kojim je skrenuta pozornost na opasnost od padanja i povreda na dijelu kamenog 

popločenja površine na prespoju Trga sa ulicom Aldo Negri, rekao da će Upravni odjel za 

komunalni sustav izvršiti uvid i utvrditi koje se mjere mogu poduzeti da bi se izbjegla 

pokliznuća i moguće povrede pješaka u navedenom prolazu.   

 

 Tehnički direktor Usluge Poreč d.o.o. Srđan Mažar odgovarajući na drugo pitanje 

potvrdio je da je edukacija o primarnoj selekciji otpada neophodna za funkcioniranje cijelog 

sustava. Što se  tiče nabave opreme, odnosno, proširenja mogućnosti za primarnu selekciju 

otpada, Usluga Poreč je upravo u postupku nabave veće količine kontejnera i različitih 

spremnika za otpad pa tako i za posebne vrste otpada. Što se tiče educiranja građana, Usluga 

Poreč je ove sezone podijelila letke kojima se građanstvu predložio način zbrinjavanja 

papirnate/kartonske ambalaže, što je polučilo relativno dobre rezultate u samom centru grada, 

a što se tiče samog Plana aktivnosti na edukaciji građana, naglasio je da je on u fazi izrade, te 

će informacija o istom biti data kada njegova službena varijanta bude gotova. 

 

 (Obzirom da se radi o traženju podrške u obavljanju vijećničke dužnosti sukladno 

odredbi članka 15. stavak 2.  Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

("Službeni glasnik Grada Poreča-Parenzo br. 09/13,) prvo i drugo pitanje dostavljeni su na 

postupanje Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/15-01/149, 

URBROJ: 2167/01-07-15-1, radi davanja traženih podataka vijećniku.) 
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 8. Danijela Banko Štokovac, postavila je sljedeća pitanja: 

 

 " 1. Imamo informaciju da je dugogodišnji voditelj Ispostave hitne medicinske pomoći 

u Poreču dr. Davor Stipić, promijenio posao i je li već imenovan novi voditelj hitne 

medicinske pomoći u Poreču, te hoće li ova događanja utjecati na dogovorene nad standarde 

koje Poreč plaća i koji dobro funkcioniraju i osiguravaju zdravstvenu zaštitu građana? 

 2.  Zamolila bih Natašu Basanić Čuš da nam dade detaljnu informaciju o aktivnostima 

koje se provode u okviru projekta Mjesec borbe protiv ovisnosti." 

 

 Zamjenica gradonačelnika Nataša Basanić Ćuš potvrdila je informaciju da dr. Stipić 

više nije voditelj Ispostave hitne medicinske pomoći u Poreču, te mu je tom prilikom i 

zahvalila na dugogodišnjoj dobroj suradnji. Novoimenovani voditelj je dr. Zoran Šimurina, 

osoba koja je dosad u Ispostavi hitne medicinske pomoći Poreč bila desna ruka dr. Stipiću, te 

ga je on i predložio za svog zamjenika. Nad standardi će se nastaviti kao i dosad. Mjesec 

borbe protiv ovisnosti obilježava se svake godine od 15. studenog do 15. prosinca, te 

ovogodišnjim sveobuhvatnim programom u Poreču obilježava drugačije od ostatka Hrvatske. 

 Vezano za drugo pitanje, dogradonačelnica je naglasila da nema programa koji ima 

kontinuitet kao onaj porečki u Mjesecu borbe protiv ovisnosti, koji već 15 godina mladima, 

djeci ali i odraslima nudi brojne aktivnosti, a česti gosti su vrhunski stručnjaci poput dr. 

Sakomana  i dr. Zoričića. Cijeli program Mjeseca borbe protiv ovisnosti produkt je 

Povjerenstva Zajedno protiv ovisnosti, uz podršku Grada Poreča-Parenzo. 

 

 9. Manuela Janko, postavila je sljedeća pitanja: 

 

 "1. U poduzetničkoj zoni Buići-Žbandaj vrlo se često govori u različitim krugovima. 

Mene zanima koja je trenutna situacija na tom području, naročito kada je riječ o njezinoj 

funkciji, a to je razvoj i bavljenje poduzetništvom, kao jednom od temeljnih grana u razvoju i 

u cjelokupnom životu Poreča? 

 

 2. U više navrata razgovaralo se na Gradskom vijeću i Mjesnom odboru o 

neuređenom gradilištu tvrtke "TIM-a 90" u Velom Maju. Da li je Grad kontaktirao vlasnika i 

da li su pokrenute neke radnje kako bi se taj objekt kvalitetnije ogradio tj. zaštitio?" 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić odgovarajući na prvo pitanje rekao je da je poduzetnička 

zona Buići-Žbandaj jedna od najopremljenijih takvih zona u Republici Hrvatskoj, naglasivši 

da je u tu zonu dovedena sva potrebna infrastruktura kako bi poduzetnici imali sve uvjete za 

razvoj. Rekao je da tvrtka Autotrans iz Rijeke  dana 8. prosinca u toj zoni otvara svoj pogon, u 

kojem će biti smješten remont za njihove autobuse ali i turističke autobuse koji dolaze u 

Poreč. Uz njih, pogone planiraju otvoriti i tvrtka Đusto i Ćosić, dok su još tri tvrtke predale 

svoje zahtjeve. 

 

 Na drugo pitanje odgovorio je pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav  

Marino Poropat iznijevši da je vlasnik predmetne građevine već više puta kontaktiran i 

upozoren da bi trebao ograditi građevinu. Vlasnik je to svaki put učinio na način da zadovolji 

formu i osim toga Grad više ništa nije mogao poduzimati. Dodao je kako je Grad svjestan da 

to ne priliči jednom turističkom naselju kao što je Veli Maj, tako da će se još jednom poslati 

dopis vlasniku da gradilište ogradi i zaštiti na bolji način. 
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 10. Fabrizio Picco, postavio je sljedeća pitanja: 

 

 "1. U kojoj je fazi priprema dokumentacije za postavljanje širokopojasnog interneta 

na Poreštini? 

 

 2. Zanima me da li se, zbog terorizma, obilaze i kontroliraju veća okupljanja i važniji 

objekti od strane policije? Da li to moramo sami potaknuti i da li možemo, ili je sve na 

policiji?" 

  

 Osim iznesenih pitanja imamo primjedbu na nefunkcioniranje internet veze u gradskoj 

vijećnici što je primijetio već unazad par sjednica, pa je zamolio da se na tome poradi. 

 

 Isto tako naglasio je da je već prošao jedan veći vremenski period od kada je postavio 

pitanje ŽUC-u koji su planovi za rekonstrukciju ceste Mugeba-Fuškulin-Jasenovica-Flengi 

pošto je ista potpuno devastirana tijekom rekonstrukcije dijela ceste D75 Vrsar-Poreč, pa kako 

odgovor još nije dobiven, zatražio je da se ispita zbog čega na to pitanje ŽUC još nije 

odgovorio. 

  

 Na prvo pitanje odgovorio je zamjenik gradonačelnika Loris, naglasivši da je Grad 

Poreč učinio sve pripremne radnje, javna rasprava na razini države je završena, donesen je 

strateški program vezan za širokopojasni internet, te je Ministarstvo to proslijedilo EU 

institucijama na potpis, pa se očekuje da cijeli postupak bude dovršen do sredine siječnja 

2016. godine. Nakon toga slijedi raspisivanje javna rasprava za područje Poreštine i područje 

Općine Tinjan, te konkuriranje na natječaj za sufinanciranje koje će vrlo vjerojatno objaviti 

Ministarstvo pomorstva, prometa i infrastrukture. 

 Što se tiče pitanja oko rekonstrukcije ceste Mugeba-Fuškulin-Jasenovica-Flengi, 

predložio je da se upit o tome ponovno uputi Županijskoj upravi za ceste u Pazinu.       

 

 Predsjedavatelj, osvrnuvši se na nedobivanje odgovora na vijećnička pitanja od strane 

ŽUC-a, napomenuo je kako je iz nadležne službe tijekom mandata ovog Vijeća u više navrata 

zatraženo da se dostave odgovori na pojedina pitanja, konstatirajući da se pojedine institucije 

na to jednostavno oglušuju. Što se tiče pitanja vezano za terorizam i sigurnost građana, isto će 

biti upućeno Policijskoj postaji Poreč. 

 

 (Drugo pitanje upućeno je Policijskoj upravi Istarskoj-Policijskoj postaji Poreč, 

dopisom KLASA: 011-01/15-01/150, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 (Pitanje vezano za rekonstrukciju ceste Mugeba-Fuškulin-Jasenovica-Flengi 

upućeno je ŽUC-u Pazin, dopisom KLASA: 011-01/15-01/151, URBROJ: 2167/01-07-15-

1). 

 

 

■ 

  

Prije prelaska na naredne točke dnevnog reda predsjedavatelj je odredio 

 pauzu u trajanju od deset minuta. 

 

■ 

 
 Predsjedavatelj je predložio da se obrazloženja za naredne točke dnevnog reda (točka 3., 4., 5. i 6.) 

iznesu zajedno, budući da su rebalansi programa u društvenim djelatnostima i programa iz 
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komunalnog sustava sastavni dio rebalansa proračuna, a da se nakon toga o svakoj točci 

pojedinačno raspravlja i glasuje.  

 Prijedlog su vijećnici jednoglasno prihvatili. 

 

 

TOČKE 3., 4., 5. i 6.  

 Druge izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. i projekcije 

za 2016. i 2017. godinu 

 

 Prve izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2015. 

godinu  

-  predškolskom odgoju, 

- obrazovanju,  

-  kulturi, 

-  sportu i rekreaciji, 

-  tehničkoj kulturi, 

-  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

-  socijalnoj skrbi 

 

 Prve izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu 

 

 Prve izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2015. 

godinu 

 

 

 Obrazloženje uz prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo 

za 2015. i projekcije za 2016. i 2017. godinu, prezentirala je pročelnica Upravnog odjela za 

proračun i gospodarstvo Tatjana Matošević, u skladu s dostavljenim materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. Na kraju svog izlaganja naglasila je da su 

vijećnicima dostavljena tri amandmana na prijedlog ovih izmjena i dopuna proračuna koje je 

predložio Gradonačelnik. Radi se o detaljno obrazloženim amandmanima koji su vezani uz 

financijske planove proračunskih korisnika. Dva amandmana se odnose na Dječji vrtić i 

jaslice "Radost" i jedan na Osnovnu školu Poreč. Tim se amandmanima mijenja jedino 

financijski plan Osnovne škole Poreč koji se povećava za 71.300,00 kuna radi financiranja 

aktivnosti asistenta u nastavi u suradnji sa Istarskom županijom, te se za isti iznos povećava i 

Proračun i to kroz pomoći iz Županijskog proračuna. Ugradnjom tih amandmana Proračun 

Grada za 2015. godinu iznosi 173.376.881,00 kunu. 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu Vesna Kordić, obrazložila je prijedlog Prvih izmjena i dopuna programa javnih 

potreba u društvenim djelatnostima za 2015. godinu, dok je prve izmjene i dopune programa 

za 2015. godinu iz domene komunalnog sustava obrazložio pročelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav Marino Poropat, a sve u skladu s dostavljenim materijalima koji su 

priloženi ovom zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom prijedlogu Drugih izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. i projekcije za 2016. i 2017. godinu, te 

prvim izmjenama i dopunama programa javnih potreba u društvenim djelatnostima kao i 

prvim izmjenama i dopunama programa iz domene komunalnog sustava. 
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U otvorenoj raspravi Snježana Mekota je konstatirala kako je iz prezentiranog 

obrazloženja vidljivo da je do promijene došlo u propisima u vezi spomeničke rente, pa je 

zanima kako će se to odraziti na naš proračun i da li će se iznosi za sljedeću godinu smanjiti? 

Nadalje, vezano za predložene izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture, primijetila je da se smanjenje po mjesnim odborima uglavnom 

odnosi na izgradnju polivalentnih igrališta, što je, koliko se sjeća, bilo obećanje u 

predizbornoj kampanji. Zanima je zašto se od toga odustalo ako se proračun dobro puni? 

 

Pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo - Tatjana Matošević je 

vezano za pitanje o spomeničkoj renti iznijela da će prijedlog proračuna za narednu godinu 

izrađen i uskoro će biti dostavljen vijećnicima na prvo čitanje, kojim će spomenička renta biti 

usklađena sa promjenama u propisima, naglasivši kako oko toga još uvijek nisu poznati svi 

detalji.  

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav - Marino Poropat, potvrdio je da se 

radi o smanjenju sredstava po vanjskim mjesnim odborima od 550.000,00 kuna zbog 

izgradnje polivalentnih igrališta, koje je trebalo biti kandidirano na Mjeru 7. Ministarstva 

poljoprivrede, a kako natječaj ove godine nije raspisan, programi se nisu realizirali. 

 

Daniel Šaškin pozdravio je povećanje proračunskih sredstava za manifestacije, 

izrazivši nadu da će se ovakav trend povećanja sredstava i dalje nastaviti. Ujedno se osvrnuo 

na pojedine manifestacije održane tijekom godine (Croatia rally, Big game fishing, Jet ski i 

dr.) kao i na manifestacije koje slijede, naglasivši kako je održavanjem takvih velikih i 

značajnih manifestacija Poreč oprihodovao značajna sredstva. Primjera radi naveo je kako je u 

Španjolskoj, u tjednu kada se događa svjetsko rally prvenstvo, objavljen podatak o potrošnji 

od oko 100 miliona eura na području županije u kojoj se prvenstvo održava. Poreč i Istra 

imaju infrastrukturu koja može zadovoljiti potrebe takve manifestacije,  koja bi mogla postati 

opće istarski projekt.  Naglasio je potrebu bolje suradnje Grada, Turističke zajednice i drugih 

važnih subjekata koji sudjeluju u organiziranju manifestacija.  

 

Rodoljub Kosić, komentirajući prijedlog Rebalansa Proračuna za 2015. godinu, 

naglasio je kako pozdravlja sve ideje vezane za izradu Programa projekata za razdoblje 2016. 

do 2017. godine, posebno zbog toga što je tim programom obuhvaćena i Peškera, naglasivši 

da se radi o jednom strateškom razvojnom projektu Grada Poreča koji je posebno interesantan 

sa stanovišta interesa koji se mogu pojaviti od strane malih i srednjih poduzetnika i obrtnika. 

S druge strane, radi se o vrlo interesantnom projektu koji bi se mogao kandidirati prema 

institucijama Države u pogledu financiranja, pa ga iz tog razloga interesira kad će se izaći sa 

prijedlogom egzaktnog koncepcijskog rješenja za to područje, koje će biti prezentirano 

vijećnicima i široj javnosti? Ujedno je napomenuo da je u prijedlogu projekata koji idu prema 

Ministarstvu turizma u smislu poticanja da su predviđena sredstva za uređivanje plaža, pa 

smatra da bi bilo dobro zatražiti pomoć u smislu izrade pješačke staze između starogradske 

jezgre i Picala. 

Vezano za projekt oko rekonstrukcije Trga Joakima Rakovca, zanimalo ga je da li se u 

procjeni prilikom planiranja te investicije kvalitetno sagledalo financijske mogućnosti u 

smislu realizacije projekta do 2017. godine? 

Vezano za projekt rekonstrukcije Gradske rive, upitao je može li se dobiti na uvid 

koncepcija rekonstrukcije rive sa stavovima Odbora za prostorno planiranje, ukoliko je Odbor 

o tome raspravljao? Da li je realna procjena da će se rekonstrukcija realizirati u dvije faze, od 

kojih je prva faza planirana 2016. godine za dio od hotela Palazo do Lučke kapetanije i druga 

faza u 2017. godini od Lučke kapetanije do izvlačilišta čamaca? 
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Nadalje, vezano za domenu Upravnog odjela za komunalni sustav. Evidentno je da su u 

proračunu za 2015. godinu za komunalni sustav planirana sredstva u visini od oko 

33.300.000,00 kuna, a da se od toga gotovo ništa nije realiziralo. Zanima ga da li postoji neki 

poseban razlog zbog čega projekti koje je Grad nominirao prema Mjeri 7. ruralnog razvoja 

nisu prihvaćeni, jer se ipak radi između ostalog i o predizbornim obećanjima građanima? Radi 

se o projektima: izgradnja dječjeg vrtića u prigradskom naselju; rekonstrukcija kulturnog 

doma u Novoj Vasi; rekonstrukcija ceste Valkarin – Garbina;   izgradnja igrališta u naselju 

Jasenovica; izgradnja polivalentnih igrališta u Baderni, naselju Kukci, u Radmanima i u 

naselju Stranići, za koje Grad nije uspio povući planirana sredstva za sufinanciranje u 

ukupnom iznosu od 13.700,000 kn. Najgore u svemu tome je činjenica da tih projekata nema 

više ni u programu za 2016. i 2017. godinu, što smatra vrlo čudnim, s obzirom na stalne 

informacije o sve boljem stanju proračuna. Smatra da bi Grad, ukoliko postoje opravdani 

razlozi da se sufinanciranje tih projekata ne prihvati od strane nadležnog Ministarstva, trebao 

pokušati iz drugih izvora namaknuti sredstva za barem dio navedenih projekata. 

Jedan od tih interesantnih projekata kojeg nema u programu za 2016.-2017. godinu, a koji je 

već jedno desetljeće na tapetu u Gradu Poreču, je višenamjenska građevina - Izvlačilište na 

rivi koja je bila planirana u iznosu od 1.000.000 kuna.  

Isto tako u programu do kraja 2017. godine nije vidljiva ni planirana izrada projektne 

dokumentacije za Golf igralište Plava i Zelena laguna, pa ga interesira da li to znači da je 

Grad potpuno odustao od tog projekta? 

Iz sfere društvenih djelatnosti zanima ga da li su sredstva predviđena za 2015. godinu u 

iznosu od 910.000 kn dostatna za izradu idejnog rješenja za cjelokupnu sanaciju građevine 

palače Sinčić? Mišljenja je da su predviđena sredstva podosta skromna i da neće biti dostatna 

kako bi se u 2016. godini izradili glavni i izvedbeni projekti sa troškovnicima, te ista 

planirana sredstva neće biti u 2017. godini dostatna za sanaciju građevine. S toga smatra da bi 

taj projekt trebalo pripremiti za sufinanciranje od strane EU fondova. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša - Damir 

Hrvatin, odgovarajući na postavljena pitanja i komentare koji se odnose na resor njegovog 

upravnog odjela, vezano za projekt Peškera rekao je da se program razvija u dva smjera 

(kratkoročni i dugoročni smjer). Kratkoročni smjer podrazumijeva uspostavu komunikacije 

odnosno pješačke šetnice kojom bi se sjeverni dio grad povezao sa područjem Peškere i dalje 

turističkim područjem Picala i stambenim zonama. Taj je program kandidiran prema 

sredstvima Ministarstva turizma i postoje dobre naznake  za dobivanje sredstava u iznosu od 

1.000.000 kuna, dok je cijela investicija procijenjena na iznos od oko 1.500.000 kuna. Osobno 

smatra da je to jedan vrlo značajan korak u rješenju, koji neće prejudicirati neku buduću 

konačnu situaciju ali će uspostaviti jednu sasvim drugu priču u odnosu na taj sjeverni dio 

grada, koji je sada u obalnom području nekvalitetno povezan. Što se tiče dugoročnog 

uređenja, Upravni odjel radi analizu dosada učinjenog, a u prvoj polovici iduće godine 

očekuje se postavljanje jedne nove koncepcije, o čemu će se organizirati jedna javna rasprava 

s ciljem kvalitetnog upoznavanja javnosti. Naglasio je da su svi programi koje je gospodin 

Kosić spomenuo višegodišnji i zahtijevaju pomnu pripremu, koja upravo zbog njihovog 

značaja traje duže. Grad Poreč u području Peškera nije jedini dionik, budući da je vlasnik oko 

50% površine.  Postoje i drugi vlasnici koji se do sada nisu izjašnjavali, tako da ne postoje 

indicije o njihovim stavovima vezano za projekt. 

 Vezano za pitanje oko rekonstrukcije Trga Joakima Rakovca, do kraja godine bit će 

završen detaljni program uređenja kao priprema za provedbu urbanističko-arhitektonskog 

natječaja. Taj program neće obuhvatiti samo Trg J. Rakovca nego i pokrajne ulice, prije svega 

Zagrebačku ulicu, koja bi u perspektivi mogla postati pješačka. Elementi uređenja su bili 

postavljeni već prilikom natječaja za Trg slobode, što bi u budućnosti trebao biti jedan logični 
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slijed i nastavak pješačkih komunikacija i pješačkih zona u gradu Poreču. Sve navedeno je 

zapravo i dio proračuna za iduću godinu koji će biti uskoro na raspravi na ovom Vijeću. Na 

temelju spomenutog programa, za iduću godinu predviđena je provedba natječaja i izrada 

projektne dokumentacije, a planiranje same realizacije ovisit će o prihvaćenom rješenju.  

 Što se tiče Gradske rive, nakon provedenog lanjskog okruglog stola, nastavio se rad 

kroz organizaciju workshop-ova sa tri stručne ekipe i napravila se koncepcija uređenja kao 

podloga za daljnje projektiranje. U ovom trenutku se još razrađuje pitanje režima kolnog 

pristupa do budućeg mola kroz rješavanje ukupnog prometnog sustava grada na tom području, 

osobito oko Suda i pristupa do mola, nakon čega će se i taj dio ugraditi u program uređenja 

rive. Sada se nastavlja sa projektiranjem u tri faze, jer se razvoj gradske rive može podijeliti u 

tri prostorna i vremenska razdoblja (područje starog dijela, područje dijela do izvlačilišta i 

područje od izvlačilišta do Naftaplina). Što se javne rasprave tiče, procijenit će se da li će se 

ista organizirati po završetku prve faze ili nakon izrade idejnog projekta za sve tri zone. Što se 

tiče same realizacije, područje od hotela Palazo do Lučke kapetanije je pripremljeno, te bi s 

realizacijom trebalo krenuti odmah nakon Nove godine (11.01.2016.). S obzirom da se radi o 

kompleksnoj stvari, odmah nakon izrade svih triju područja koja će se istovremeno raditi, 

procjenjivat će se realizacija daljnjih faza. Svaka faza ima i svoje podfaze, jer je čitava priča 

puno složenija, budući se širi i na područje Okrugle kule i prostora oko nje, zatim nastavka 

prema Naftaplinu itd. Bitan značaj u svemu tome imat će i eventualna mogućnost kandidatura 

tih projekata na sredstva Europske unije. Najnovija vijest je da će Ministarstvo regionalnog 

razvoja otvoriti mogućnost financiranja ili projektne dokumentacije ili realizacije, i to već sa 

06.12. ove godine, kroz program koji obuhvaća nekoliko stotina miliona eura na raspolaganju 

Republici Hrvatskoj, prvenstveno vezano za kulturnu baštinu u cilju povećanja turističkog 

imidža i radnih mjesta. Iako se još ne raspolaže s dostatnim informacijama, vrlo je moguće da 

će se moći i gradsku rivu usmjeriti u taj projekt, ali ako ne, svakako će se usmjeriti Marafor i 

projekti koje Grad ima za starogradsku jezgru. 

 Što se tiče pitanja projekta Golfa Plava i Zelena laguna, naglasio je kako isti nije 

stavljen u rebalans proračuna, s obzirom da se neće realizirati očekivana sredstva od strane 

Županije i Države, a to je u skladu s obrazloženjem koje je lani dano uz proračun za ovu 

godinu, da se, ukoliko se sredstva ne budu osigurala kroz planirano financiranje, taj projekt 

neće staviti u proračun. 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav - Marino Poropat, je vezano za 

pitanje oko Mjere 7. naglasio da je ona, prilikom izrade prvih izmjena i dopuna programa 

gradnje objekata komunalne infrastrukture, stavljena na nulu, što je bio i temelj za izradu 

drugih izmjena i dopuna proračuna, prilikom izrade kojih se ne mijenjaju projekcije za 2016. i 

2017. godinu. Naime, prilikom izrade proračuna za 2015. godinu, bilo je predviđeno da će te 

mjere izaći u prvom kvartalu 2015. godine, te je u skladu s time planirano izvođenje svih 

radova do kraja godine, a u skladu s time je u projekciji za 2016. i 2017. bilo predviđeno nula 

kuna. Međutim, kako je sada jasno da te mjere neće izaći u ovoj godini, planirani radovi 

stavljeni su na nulu i neće biti izvedeni. Prilikom izrade proračuna za 2016. godinu sve te 

mjere biti će ubačene u komunalne programe. 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu - Vesna Kordić, odgovarajući na pitanje o obnovi Palače Sinčić, naglasila je da je za 

2015. godinu planirano 910.000 kuna te će, prema informaciji ravnateljice, sredstva biti 

iskorištena za planirane aktivnosti, a za sljedeću godinu pretpostavlja se da će sredstva biti 

veća jer će obnova palače trajati godinama, budući da se radi o većem zahvatu, te će se ista 

planirati na temelju financijskog plana kojeg će predložiti sama ustanova.  
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 Maurizio Zennaro, iznoseći komentar na prijedlog rebalansa proračuna, ocijenio 

pohvalnim povećanje sredstava za Vijeće nacionalnih manjina. Zatim, u odnosu na smanjenje 

subvencija trgovačkim društvima, obrtnicima, malim i srednjim poduzetnicima izvan javnog 

sektora i povećanje stavke npr. za poduzetnički inkubator, smatra da se to moglo na neki 

način možda livelirati. Osvrnuvši se smanjenje stavke za Savjet mladih za 8.000,00 kn, 

napomenuo je kako je pitanje što će sa preostalim iznosom od 10.000,00 kn Savjet mladih 

moći napraviti. Dobro je da su povećani iznosi za gradske manifestacije, međutim za proslavu 

Dana Grada smanjuje se za nekih za 28.300.00 kn s ukupno 127.000,00 kn. Napomenuo je 

kako pojedina mjesta sa 100-1500 stanovnika planiraju za svoje seoske proslave 40-tak tisuća 

kuna, pa bi možda trebalo sagledati i uvesti malo više reda i po tom pitanju. Nikako mu nije 

jasno zbog čega se svake dvije godine pojavljuje članstvo u Hrvatskoj olimpijskoj obitelji i 

što konkretno Grad ima od tih 200.000,00 kn koje se daju za te potrebe? Osvrnuvši se na 

mjere socijalne skrbi, odnosno naknadu za prehranu učenika u iznosu od 36.000,00 kn, 

napomenuo je kako je svojevremeno Ministarstvo socijalne politike i mladih raspisalo jedan 

natječaj kojim je za te potrebe osigurano 900.000,00 kn, ali je netko u Gradu Poreču ocijenio 

kako Poreč nema potrebe za javljanje na taj natječaj. Primjera radi, naveo je kako je jedna 

osnovna škola, veličine porečke škole, prijavom na natječaj ušla u taj program i na takav 

način rasteretila svoj gradski proračun za 72.000,00 kuna, dok je kod nas isti dodatno 

opterećen, što nije dobro. Nadalje, primijetio je da se već tri godine uzastopce stalno 

pojavljuje program rekonstrukcije Trga Marafor, izrazivši nadu u njegovu konačnu 

realizaciju. Isto se odnosi i na rekonstrukciju mosta u povijesnoj jezgri, za koji je došlo do 

smanjenja planiranih sredstava za 420.000,00 kuna. Vezano za Plan razvojnih programa u 

projekcijama za 2016. i 2017. godinu u koji su uključene škole Žbandaj i Finida, smatra da bi 

te projekte trebalo maknuti iz razvojnih programa, s obzirom da je danas rečeno kako od 

javno-privatnog partnerstva neće biti ništa, a upravo su planirani iznosi bili predviđeni kroz 

realizaciju projekta javnog-privatnog partnerstva.  

 

 Pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo - Tatjana Matošević, 

odgovarajući na pitanja koja se odnose na resor tog upravnog odjela, vezano za smanjenje 

subvencija ponovila je kako je prilikom uvodne prezentacije rekla da subvencije obuhvaćaju 

subvencioniranu kamatu po programima koji su realizirani prije desetak godina. Radi se o 

kreditima koje su temeljem uvjeta ostvarili poduzetnici a koji su odobravani u različitim 

valutama. Nadalje, za gradski program poticanja razvoja poduzetništva je 2014. godine 

planirano 300.000,00 kn kroz 12 mjera, zatim 2015. godine je planirano 200.000,00 kn, a sada 

je smanjen za 100.000,00 kn zbog toga što se nije realizirao, bez obzira na pozive 

poduzetnicima i objave za ostvarivanje mogućnosti kandidiranja. Do sada je zaprimljeno i 

odobreno 5 zahtjeva u ukupnom iznosu od 15.000,00 kn, što potvrđuje činjenicu da niti tih 

100.000,00 kn neće biti potrošeno do kraja godine. Što se tiče spomenutog povećanja oko 

Poduzetničkog inkubatora, naglasila je da se radi o temeljnom kapitalu za trgovačko društvo 

za koje se nije znalo da će ga trebati osnovati, tako da je iz tog razloga navedeni iznos 

ugrađen u rebalans. Vezano za programe u projekcijama za 2016. i 2017. godinu za osnovne 

škole Žbandaj i Finida, naglasila je da je prilikom planiranja proračuna za 2015. godinu bilo 

planirano javno-privatno partnerstvo, tako da se u skladu s time moralo prikazati zakupe 

planirane kroz sljedeće razdoblje radi zadovoljavanja uvjeta za pratnju tog projekta, a 

prilikom izmjena i dopuna proračuna, ne diraju se projekcije za naredne dvije godine, već se 

tijekom proračunske godine mijenja samo tekuća godina.  

 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu - Vesna Kordić je vezano za komentar oko mjera socijalne skrbi, odnosno prehranu 

učenika, naglasila je kako svima treba biti jasno i poznato da gladne djece u porečkim 

školama nema i da su planirana sredstva sasvim dovoljna za sufinanciranje potreba prehrane 
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učenika iz obitelji u socijalnoj potrebi, za koje postoje saznanja ili na njih ukaže škola, Centar 

za socijalnu skrb ili sami roditelji, a koji ispunjavaju uvjete iz Odluke o socijalnoj skrbi. Što 

se tiče smanjenja sredstava za Savjet mladih, do tog smanjenja je došlo radi usklađivanja sa 

realizacijom i potrebama do kraja ove godine, a treba znati da ta sredstva nisu planirana za 

neke manifestacije i slične aktivnosti, već samo za troškove Savjeta za odlazak na razne 

edukacije, seminare i sl.  

 

 Maurizio Zennaro, prokomentirao je odgovor pročelnice Kordić, naglasivši kako je 

postojala mogućnost da se iskoristi sredstva Ministarstva što nije učinjeno, za razliku od jedne 

druge škole veličine porečke škole koja je dobila sredstva za podmirenje troškova prehrane za 

čak 40-ak učenika, uslijed čega nije bilo potrebe za korištenje sredstava proračuna grada u 

kojem se nalazi.  

 Ujedno je zatražio od predsjedatelja mogućnost za iznošenje dodatnih nejasnoća 

vezanih za predloženi rebalans koje su mu prilikom ranijeg izlaganja promakle, što mu je i 

omogućeno. 

 Zatražio da mu se pojasni za koje je vijeće za zaštitu prava nacionalnih manjina 

odobreno 7.500,00 kn, da li se to odnosi na talijansku nacionalnu manjinu ili općenito? Vijeće 

talijanske nacionalne manjine uopće ne postoji, a trebalo je biti konstituirano nakon izbora za 

nacionalnu manjinu, tako da je upitno korištenje tih sredstava, ukoliko se ona odnose na tu 

manjinu.  

 Zatim, godinama se plaća zakup jednog stana u visini od 20.000,00 kn, a ove je godine 

zakup povećan za 100% tj. na 40.000,00 kn, pa ga interesira zašto?  

 Isto tako, zamolio je da mu se pojasni kako se dolazi do izračuna koliko će se potrošiti 

sredstava za potrebe održavanja javne rasvjete,  budući da je za održavanje planirano gotovo 

isto koliko je planirano i za investiranje u novu javnu rasvjetu? 

 

 Zamjenica gradonačelnika Nataša Basanić Čuš, osvrnula se na primjedbe oko 

marendi učenika iz obitelji u socijalnoj potrebi, naglasivši kako je stav Grada da se troškovi 

marendi za te učenike pokriju iz gradskog proračuna, tako da oko ovakvih ranjivih skupina ne 

bi trebalo polemizirati. Niti u jednom trenutku kada je bio objavljen natječaj i kada se moglo 

tražiti sredstva iz različitih fondova, Grad nije rekao kako to ne želi, već su obavljene 

konzultacije sa našom Osnovnom školom od koje je dobivena informacija da kandidiranje za 

ta sredstva nije potrebno. Treba znati i to da je socijalni program Grada Poreča neusporedivo 

širi od onoga što svi državni fondovi nude i da se kroz isti program pokriva daleko širi raspon 

od onoga koji se kroz fondove može potegnuti. Zbog toga, kao i zbog jako dobrog odnosa 

kojeg se ima sa školom i roditeljima, nije potrebno polemizirati oko takvih tema, jer se sve 

potrebe, od jednoroditeljskih obitelji na dalje, jako dobro pokrivaju.  

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav - Marino Poropat, vezano za pitanje 

oko sredstava za održavanje javne rasvjete rekao je kako se proračun Upravnog odjela za 

komunalni sustav dijeli na tri dijela, opći i administrativni, program održavanja i  program 

gradnje. Sam zakon o komunalnim djelatnostima jasno i striktno odvaja održavanje 

komunalne infrastrukture od gradnje, a samim time su propisani i drugačiji izvori 

financiranja. Održavanje komunalne infrastrukture se financira iz prihoda od komunalne 

naknade, dok se gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture financira iz prihoda od 

komunalnog doprinosa. Grad Poreč ima jako široku infrastrukturu javne rasvjete sa preko 

5500 rasvjetnih tijela koja treba održavati. Redovno održavanje postojećih rasvjetnih tijela 

može se prilično točno odrediti u pogledu iznosa za sljedeću godinu, dok do izvanrednog 

održavanja dolazi uslijed ukazane potrebe zbog dotrajalosti rasvjetnih tijela što nije moguće 

predvidjeti i planirati u nekom konačnom iznosu. Ove godine je došlo do značajnijeg 

interventnog investicijskog održavanja pa je došlo do povećanja iznosa. Planiranje novih 
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rasvjetna tijela spada u program gradnje sa izvorom financiranja iz komunalnog doprinosa 

prilikom rekonstrukcije ili izgradnje novih građevina uz koje postoji obveza postavljanja 

novih rasvjetnih tijela. 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo - Tatjana Matošević, je 

vezano za upit oko povećanja sredstava za vijeće nacionalne manjine, potvrdila je da se radi o 

Vijeću talijanske nacionalne manjine, a taj se iznos planira realizirati za ostale rashode do 

konca godine. Vijeće talijanske nacionalne manjine kao i ostala vijeća nacionalnih manjina su 

proračunski korisnici i Grad im vodi knjigovodstvo, a što se podizanja planiranog iznosa, 

naglasila je kako joj nisu poznati planovi Vijeća ali pretpostavlja da se iznos nije bez razloga 

podigao. 

 

 Maurio Zennaro, vezano za odgovor dogradonačelnice Basanić Čuš, naglasio je kako 

mu nije bila namjera polemizirati već je želio samo naglasiti da Grad Poreč nije bio dovoljno 

vješt da povuče novac koji se nudio iz Ministarstva, a kad bi to bilo učinjeno sada bi Grad 

mogao tih 36.000,00 kn uložiti u neku drugu djelatnost.  

 Vezano za sredstva za vijeća nacionalne manjine zamolio je da se objasni za koju se 

nacionalnu manjinu odnose s obzirom da u materijalu to nije navedeno. 

 

 Tatjana Matošević, nakon uvida u materijal, odgovorila je kako se radi o novom 

korisniku - Vijeću bošnjačke nacionalne manjine, koje se ove godine registriralo. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, vezano uz pitanje o iznosu za zakup stana, pojasnio je 

kako Grad Poreč, kao multikulturalna sredina, već godinama sufinancira stanarinu za Imama. 

U ovogodišnjem proračunu bilo je za tu namjenu predviđeno 20.000,00 kn, dok je svih 

prijašnjih godina bilo 35-36.000,00 kn. Kako je realna potreba za pokriće troškova stanarine 

36.000,00 kn, iznos je u rebalansu povećan na 40.000,00 kn.  

 

 Maurizio Zennaro, naglasio je kako se slaže sa multikulturalnošću sredine, međutim 

nije mu jasno zbog čega je došlo do 100% povećanja iznosa? 

  

 Predsjedavatelj Adriano Jakus osvrnuo se na komentar vijećnika vezano za 

održavanje i financiranje proslava po manjim mjestima i mjesnim odborima, odnosno 

predlaganje smanjenja izdataka za pučke fešte i tradicionalna slavlja koja se održavaju po 

gradskim mjesnim odborima, naglasivši kako iste treba ne samo zadržati već i povećati u cilju 

održavanja tradicije u tim mjestima i njihovog podizanja na viši nivo (maškare u Novoj Vasi, 

sv Ana u Červaru, Sv. Marija Mala u Baderni, Martinja u Žbandaju i dr.). 

 

 Maurizio Zenaro, naglasio je da je njegova intencija išla u drugom pravcu, budući da 

je u svojem izlaganju napomenuo kako je za proslavu Dana Grada iznos smanjen za 

28.000,00 kn, a da se istovremeno za neke druge fešte iznos povećava, pa kako je Poreč i po 

broju stanovnika puno značajniji, njegov stav je išao u tom pravcu da se ta sredstva ne 

skidaju, već da se iskoriste koliko je god to moguće. 

 

 Robert Velenik, osvrnuvši se stavku kojom su obuhvaćeni poticaji za razvoj 

poduzetništva koja je rebalansom smanjena sa 200 na 100.000,00 kn, sa realizacijom od 

15.000,00 kn, apelirao je da se u proračunu za iduću godinu ne smanjuju sredstva za tu 

stavku, s obzirom da postoje potrebe obrtnika i poduzetnika, s time da se revidiraju 

mogućnosti javljanja na natječaj, što bi pridonijelo boljem efektu od sadašnjeg. Predložio je 

da se proširi model potpora uvođenjem novih djelatnosti u popis javnog poziva. Osim toga, 

bilo bi poželjno da se, osim investicija u opremu, iskoristi prilika da se u idućim natječajima 
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isto proširi kroz izradu web stranica i plaćanje tečajeva obrazovanja po pitanju novih 

tehnologija i sl., čime bi se poduzetnicima i obrtnicima omogućilo bolje praćenje trendova 

suvremenih tehnologija tržišta, konkurencije i Europe.  

 

Fabrizio Picco, osvrnuo se na diskusije oko mjesnih odbora i pučkih fešta, predloživši 

da se u korist istih razmisli o smanjenju nekih drugih stavki (npr. ugovaranje nastupa jeftinijih 

pjevača za doček Nove godine). 

 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, Predsjednik Vijeća je 

dao prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. i projekcije 

za 2016. i 2017. godinu na glasanje.  

 

 Nakon provedenog glasanja utvrdio je da je Gradsko vijeće, jednoglasno, donijelo 

 

 

DRUGE IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA POREČA-PARENZO  

ZA 2015. I PROJEKCIJE ZA 2016. I 2017. GODINU 

 

 (Druge izmjene i dopune Proračuna priložene su Zapisniku i njegov su sastavni dio - 

KLASA: 011-01/15-01/135, URBROJ: 2167/01-07-15-5).  
 

■ 
 

 

 Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog I. Izmjena i dopuna programa javnih 

potreba u društvenim djelatnostima za 2015. godinu.  

  

 Nakon obavljenog glasanja utvrdio je da je Gradsko vijeće, jednoglasno donijelo: 

 

 

I 

PRVE IZMEJNE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM 

ODGOJU ZA GRAD POREČ - PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

II 

PRVE IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNBIH POTREBA U OBRAZOVANJU 

ZA GRAD POREČ - PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

 

III 

PRVE IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA 

POREČA - PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

IV 

PRVE IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ 

KULTURI GRADA POREČA - PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

V 

PRVE IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU I 

REKREACIJI ZA GRAD POREČ - PARENZO ZA 2015. GODINU 
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VI 

PRVE IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ZAŠTITI, 

OČUVANJU I UNAPREĐENJU ZDRAVLJA GRADA POREČA - PARENZO ZA 2015. 

GODINU 

 

VII 

PRVE IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI 

GRADA POREČA - PARENZO ZA 2015. GODINU 

 

 (Prve izmjene i dopune programa priložene su zapisniku i sastavni su dio priloga - 

KLASA: 011-01/15-01/136 te URBROJ: 2167/01-07-15-2 do 8). 

 

■ 

 

 Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2015. godinu, na glasanje.  

 

 Nakon provedenog glasanja utvrdio je da je Gradsko vijeće, jednoglasno, donijelo 

 

 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 

 

 (I. Izmjene i dopune Programa priložene su zapisniku i njegov su sastavni dio - 

KLASA: 011-01/14-01/157 i URBROJ: 2167/01-07-15-4). 

 

■ 

 

 Predsjedatelj je stavio na glasanje prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2015. godinu.  

  

 Nakon provedenog glasanja utvrdio je da je Gradsko vijeće, jednoglasno, donijelo 

 

 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 

 

 (I. Izmjene i dopune Programa priložene su zapisniku i njegov su sastavni dio - 

KLASA: 011-01/14-01/158 i URBROJ: 2167/01-07-15-4). 

 

  

TOČKA 7. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Pučkog otvorenog 

učilišta Poreč o izmjeni i dopuni djelatnosti Pučkog otvorenog učilišta Poreč 

 

 Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu - Vesna Kordić, iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta Poreč o izmjeni i dopuni 

djelatnosti Pučkog otvorenog učilišta Poreč, u skladu s dostavljenim materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku. 



22 

 

  

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po prezentiranom prijedlogu odluke. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

ODLUKA 

 o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta 

Poreč o izmjeni i dopuni djelatnosti Pučkog otvorenog učilišta Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/138, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

TOČKA 8. 

Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja Plava laguna – Galijot 

 

Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja 

Plava laguna – Galijot, u skladu s materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva 

na ovu sjednicu. 

  

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po prezentiranom materijalu. 

 

Snježana Mekota, iznijela je komentar u vezi ovakvih i sličnih točaka kojima se izlazi 

u susret velikim poslovnim subjektima. Naime, smatra da je dobro imati na svom području 

jake firme i da treba s njima surađivati, ali da za suradnju trebaju najmanje dva aktera, te da 

kad je Grad susretljiv prema njima i oni bi tu susretljivost korektno trebali uzvratiti Gradu, 

pogotovo oko uređenja imovinsko pravnih koja Grad s njima treba riješiti. Kao primjer je 

navela rješavanje problema hotela u Červar-Portu i drugih sličnih imovinskih problema, 

naglasivši kako Grad ima "i škare i sukno" pa bi to trebao pametno iskoristiti. 

 

Daniel Šaškin, iznijevši potporu bilo kakvim ulaganjima na području grada, naglasio 

je kako bi bilo potrebno da se praksa izlaženja u susret svim potencijalnih ulagačima bude za 

svih jednaka. Isto tako, smatra kako bi bilo poželjno da se od ulagača zatraži prezentacija 

Gradskom vijeću planiranih ulaganja. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, Predsjedavatelj je dao 

prijedlog Odluke na glasanje.  

 

 Nakon provedenog glasanja utvrdio je da je Gradsko vijeće, većinom glasova nazočnih 

vijećnika (sa 13 glasova "ZA" i 2 "SUZDRŽANA" glasa), donijelo 

 

 

O D L U K U 

o izradi Urbanističkog plana uređenjaPlava laguna – Galijot 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/83, 

URBROJ: 2167/01-07-15-4).  

 

TOČKA 9. 

Odluka o osnivanju javne ustanove socijalne skrbi- Centar za pružanje usluga u zajednici 

Zdravi grad Poreč-Parenzo 
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 Nataša Basanić Čuš, prezentirala je  prijedlog Odluke o osnivanju javne ustanove 

socijalne skrbi- Centar za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo, u skladu s 

materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva na ovu sjednicu. 

  

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po prezentiranom prijedlogu Odluke. 

 

 Daniel Šaškin, zamolio je za pojašnjenje prednosti i obveza koje nastaju osnivanjem 

tog Centar za pružanje usluga u zajednici. 

 

 Nataša Basanić Čuš, naglasila je da postoji obveza prilagodbe zakonskoj regulativi, te 

je ova Odluka predložena upravo zbog potrebe statusne promjene Fonda Zdravi grad Poreč i 

usklađivanja pravno ustrojbenog statusa Fonda s novom zakonskom regulativom u Republici 

Hrvatskoj. Obaveze Centra u odnosu na dosadašnji Fond ostaju iste. 

 

 Maurizia Zennara zanimalo je da li se nešto mijenja po pitanju imenovanja ravnatelja 

i sl.? 

 

 Nataša Basanić Čuš, naglasila je kako Zakon o javnim ustanovama predviđa 

imenovanje ravnatelja, te da je ulogu ravnatelja u dosadašnjem postojećem statusu imao 

koordinator, tako da se mijenja samo terminologija. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o osnivanju javne ustanove socijalne skrbi- Centar za pružanje usluga u zajednici Zdravi 

grad Poreč-Parenzo 

  

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/142, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

 

  ___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima i ostalim nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu, uz obavijest da se naredne 

sjednice Vijeća planiraju sazvati za 08. i 22. prosinca 2015. 

 

 Sjednica je zaključena u 21,00 sat. 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 


